
Tisztelt Polgármester Úr, 
Kedves Fülöp Zsolt! 
  
Kérem szíveskedjen a Szentendre Éjjel-Nappal Nyitva Fesztivál lebonyolításával 
kapcsolatban, a következőkre válaszolni: 
  
A rendezvényszervezők szakmai szervezete, a MARESZ szerint "zenés, táncos rendezvénynek 
tekintendő a rendszeresen vagy meghatározott alkalomból, illetve időpontban tartott, válogatott 
lemezbemutatás vagy élő előadás útján nyújtott zeneszolgáltatást főszolgáltatásként nyújtó 
rendezvény (például: fesztivál, könnyűzenei koncert, táncház, táncklub, diszkó, rockklub), 
amelyen a részvételhez nem kell megváltott ülőhellyel rendelkezni. Az 500 fő a rendezvény 
kiszolgáló személyzetével együtt értendő." 

  
1.)  A fesztivál programfüzetében - amelyben Ön is szerepel és ajánlja a fesztiválon való 
részvételt - azt láthatjuk, hogy egyidejűleg több könnyűzenei koncert, táncház is 
megrendezésre kerül a fesztivál különböző helyszínein. 
Hogyan lehetséges ez a hatályos jogszabályok betartása mellett? 
2.)  Kérem tisztázza egyértelműen, hogy kik a fesztivál szervezői, milyen engedélyek 
alapján, milyen típusú programot szerveznek? 
3.)  Pontosan milyen jellegű engedélyt adott a rendezvény szervezőinek? 
4.)  Ki a fesztivál biztonságáért felelős vezető? 
5.)   Ki felel a programokon és járványügyi előírások betartásáért? 
6.)  A fesztivál honlapján, kiadványában és a közösségi média felületen egyetlen leírás 
nem szerepel, hogy hogyan fogják garantálni a program résztvevőinek az egészségügyi 
biztonságukat. 
Kérem, tájékoztasson, hogy milyen járványügyi intézkedési tervet készítettek és ki fogja 
ellenőrizni az intézkedési terv betartását? 
7.)  A rendezvény engedélyezésekor volt-e járványügyi kockázatelemzés a lehetséges 
járványügyi gócpont kialakulásának megakadályozására? 
8.)  A szentendre.hu honlapon megjelent egy cikk a járványügyi előírások fokozott 
betartásáról, a cikkben le volt írva, miszerint a szentendreiek lehetőség szerint kerüljék 
a nagyobb létszámú események látogatását. Mi lehet az oka annak, hogy a cikk eltűnt a 
városi honlapról? 
9.)  Mi az álláspontja polgármesterként és a város vezetésének, hogy a járványügyi 
kockázatok miatt, lehet biztonságosan fesztivált szervezni? 

  

http://www.maresz.hu/uploads/documents/A_MaReSz_%C3%A1ll%C3%A1sfoglal%C3%A1sa_a_rendezv%C3%A9nyek_tart%C3%A1s%C3%A1val_kapcsolatban__2020_08_06_final.pdf?fbclid=IwAR09juCXm7YJKxXlyGjTypUIUgYjeopG-73vGO2rL6wJTSVfwO814bBaWNk
http://szentendre.hu/


10.)                A város augusztus 20-i ünnepsége zárt körben került megrendezésre, idézem: 
"Az ünnepséget a járványügyi készültségnek megfelelően szűk körben tartják, élő 
közvetítéssel a város hivatalos Facebook-oldalán."  
Ha járványügyi készültség miatt szűk körben lehet az ünnepséget megtartani, akkor egy 
héttel később hogyan lehetséges több ezer embert megmozgató fesztivál 
megrendezésére engedélyt adni? 
11.)                A város honlapján megjelent egy másik cikk is, amely arról szólt, hogy nem 
lehet biztonságosan megszervezni szokásos városi programokat a járványhelyzet miatt, 
ezért elmarad a nagy népszerűségnek örvendő: Városi Sportnap, Pilisi Tekerő, 
Autómentes nap és Őrzők napja. Ez a cikk is eltűnt a városi honlapról, ezért ezúton 
kérem tájékoztatását, hogy végül elmaradnak-e a rendezvények? Ha a szeptemberi 
események megszervezése aggályosak járványügyi szempontból, akkor miért nem 
aggályos a jóval nagyobb létszámot megmozgató fesztivál megrendezése? 

  
A fesztivál közeli dátuma miatt kérem, hogy mielőbb szíveskedjen megválaszolni a felmerült 
kérdéseket. 
  
Üdvözlettel, 
-- 
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